
 
 
 
 
 
 
 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 12. září 2022 
 
Místo a čas konání: velká zasedací místnost, rektorát UPCE, 4. podlaží, 12:30  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., doc. Ing. Petr Doležel, Ph.D., prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., 
prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., doc. Ing. et Ing. Renáta Myšková, Ph.D., Ing. Petr Bělina, Ph.D., 
Ing. Eliška Matušková, Ing. Zuzana Gojná  
Omluveni: prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., prof. Ing. Petr Kalenda, CSc.  
Hosté: doc. Ing. Libor Švadlenka, Ph.D., doc. Ing. Petr Voltr, Ph.D., Ing. Zdeněk Němec, Ph.D., prof. Ing. Petr 
Mošner, Dr., doc. Ing. David Veselý, Ph.D., prof. Ing. Andréa Kalendová, Dr., doc. Ing. Jiří Kubeš, Ph.D., 
PhDr. Helena Jaklová, Ph.D.  
 
č. j.: akred/0011/22 

 

Program jednání: 
 

1. Zahájení. 

2. Projednání změny garanta bakalářského studijního programu Informační technologie 
Fakulty elektrotechniky a informatiky. 

3. Projednání žádosti o vnitřní akreditaci studijního programu Rail Vehicles Dopravní fakulty 
Jana Pernera. 

4. Projednání žádostí o vnitřní akreditaci studijních programů Fakulty chemicko-
technologické.  

5. Projednání návrhu žádosti o akreditaci NAÚ bakalářského profesně zaměřeného studijního 
programu German for Professional Practice Fakulty filozofické. 

6. Projednání kontrolní zprávy k institucionální akreditaci Univerzity Pardubice za oblast 
vzdělávání Historické vědy. 

7. Vnitřní hodnocení kvality studijních programů UPCE. 

8. Změny v metodických materiálech Národního akreditačního úřadu. 

9. Různé. 

10. Závěr. 



 

1. Zahájení. 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Čapek, přivítal 
na jednání přítomné členy RVH a seznámil je s programem jednání. Nikdo nepožádal o doplnění 
navrženého programu. Zasedání RVH bylo zahájeno. 
 
2. Projednání změny garanta bakalářského studijního programu Informační technologie Fakulty 
elektrotechniky a informatiky. 
Místopředsedkyně RVH, prof. Molková, přivítala na jednání RVH děkana Fakulty elektrotechniky 
a informatiky, dr. Němce a požádala ho o stručné zdůvodnění změny garanta bakalářského studijního 
programu Informační technologie a představení nového garanta.  
K bodu jednání byla otevřena diskuze. Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje předloženou žádost Fakulty 
elektrotechniky a informatiky o změnu garanta bakalářského studijního programu Informační 
technologie se standardní dobou studia 3 roky a postoupí informaci o změně Národnímu akreditačnímu 
úřadu.  
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
3. Projednání žádosti o vnitřní akreditaci studijního programu Rail Vehicles Dopravní fakulty Jana 
Pernera (DFJP/2022/150/1). 
Prof. Molková přivítala na jednání děkana Dopravní fakulty Jana Pernera, doc. Švadlenku, zástupce 
garanta studijního programu, doc. Voltra a zástupce technické odborné komise, dr. Němce. 
Prof. Molková požádala doc. Švadlenku o stručné představení projednávaného studijního programu 
Rail Vehicles, obsahovou stránku studijního programu přítomným členům přiblížil doc. Voltr. 
Z důvodu nepřítomnosti zpravodaje, doc. Duška, na jednání RVH přiblížil hlavní body stanoviska 
zpravodaje dr. Němec.  
Prof. Molková seznámila přítomné se stanoviskem technické odborné komise. Bylo konstatováno, 
že žádost o vnitřní akreditaci dokládá soulad studijního programu se strategickým záměrem Univerzity 
Pardubice a Dopravní fakulty Jana Pernera a splňuje požadavky standardů. Komise doporučuje udělit 
akreditaci na dobu 5 let s kontrolní zprávou. Zástupci fakulty reagovali na jednotlivé připomínky 
odborné komise. 
K bodu jednání byla otevřena diskuze, do které se zapojili prof. Čapek, prof. Molková, dr. Bělina. 
Diskutována byla především tvůrčí činnost akademických pracovníků zapojených do studijního 
programu. Na základě veškerých přednesených podkladů se RVH usnesla udělit Dopravní fakultě Jana 
Pernera oprávnění uskutečňovat studijní program Rail Vehicles na dobu 5 let s kontrolní zprávou. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 12. září 2022, v souladu s čl. 20 odst. 3 písm. a) 
Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 8 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla 
o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijnímu programu podané dne 3. května 2022, 
číslo DFJP/2022/150/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace akademicky zaměřenému navazujícímu magisterskému studijnímu 
programu Rail Vehicles se standardní dobou studia 2 roky, formou studia prezenční, zařazenému 
ve smyslu § 44a zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon 
o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, do oblasti vzdělávání Doprava, pro uskutečňování 
Dopravní fakultou Jana Pernera Univerzity Pardubice, a to na dobu 5 let, tedy do 12. září 2027, 
s kontrolní zprávou do 30. června 2024. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat.  



3 

 

4. Projednání žádostí o vnitřní akreditaci studijních programů Fakulty chemicko-technologické. 
4.1 Žádosti o vnitřní akreditaci doktorského studijního programu Povrchové inženýrství 
(FCHT/2022/151/1) a jeho anglického ekvivalentu Surface Engineering (FCHT/2022/152/1) 
Prof. Molková přivítala na jednání RVH zástupce Fakulty chemicko-technologické, proděkana pro vědu 
a rozvoj, prof. Mošnera a zástupce zpravodaje technické odborné komise, dr. Němce. Prof. Mošner 
stručně představil obsahovou náplň doktorského studijního programu a jeho personální zabezpečení. 
Dr. Němec přednesl za nepřítomného zpravodaje, doc. Duška, hlavní body zprávy zpravodaje. 
Stanovisko technické odborné komise představila přítomným členům prof. Molková.  
Bylo konstatováno, že předkládaná žádost o vnitřní akreditaci studijního programu Povrchové 
inženýrství a jeho anglického ekvivalentu Surface Engineering dokládá soulad studijního programu 
s posláním a se strategickým záměrem Univerzity Pardubice a Fakulty chemicko-technologické 
a splňuje požadavky standardů. K bodu jednání byla otevřena diskuze. Na základě veškerých 
přednesených podkladů se RVH usnesla udělit Fakultě chemicko-technologické oprávnění 
uskutečňovat studijní programy Povrchové inženýrství a Surface Engineering na dobu 10 let. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 4.1a: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 12. září 2022, v souladu s čl. 20 odst. 3 písm. a) 
Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 8 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla 
o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijnímu programu podané dne 27. června 2022, 
číslo FCHT/2022/151/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace doktorskému studijnímu programu Povrchové inženýrství se standardní 
dobou studia 4 roky, formou studia prezenční a kombinovanou, zařazenému ve smyslu § 44a zákona 
č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), 
ve znění pozdějších předpisů, do oblasti vzdělávání Chemie, pro uskutečňování Fakultou chemicko-
technologickou Univerzity Pardubice, a to na dobu 10 let, tedy do 12. září 2032. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
Návrh usnesení k bodu 4.1b: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 12. září 2022, v souladu s čl. 20 odst. 3 písm. a) 
Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 8 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla 
o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijnímu programu podané dne 27. června 2022, 
číslo FCHT/2022/152/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace doktorskému studijnímu programu Surface Engineering se standardní 
dobou studia 4 roky, formou studia prezenční a kombinovanou, zařazenému ve smyslu § 44a zákona 
č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), 
ve znění pozdějších předpisů, do oblasti vzdělávání Chemie, pro uskutečňování Fakultou chemicko-
technologickou Univerzity Pardubice, a to na dobu 10 let, tedy do 12. září 2032. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
4.2 Žádost o vnitřní akreditaci navazujícího magisterského studijního programu Chemie 
a technologie papíru a celulózových materiálů (FCHT/2022/157/1)  
Prof. Molková přivítala na jednání RVH zástupce Fakulty chemicko-technologické, proděkana pro vědu 
a rozvoj, prof. Mošnera, garanta studijního programu, doc. Veselého a zpravodaje technické odborné 
komise, dr. Němce. Prof. Mošner stručně charakterizoval studijní program, doc. Veselý zmínil 
především unikátnost nabízeného oboru a dlouhodobě vysokou poptávku po absolventech tohoto 
zaměření na trhu práce. Dr. Němec seznámil přítomné s hlavními body obou posudků a přednesl své 
stanovisko. Stanovisko technické odborné komise přednesla prof. Molková. 
Bylo konstatováno, že předkládaná žádost o vnitřní akreditaci studijního programu Chemie 
a technologie papíru a celulózových materiálů dokládá soulad studijního programu s posláním 
a se strategickým záměrem Univerzity Pardubice a Fakulty chemicko-technologické a splňuje 
požadavky standardů. K bodu jednání byla otevřena diskuze. Na základě veškerých přednesených 
podkladů se RVH usnesla udělit Fakultě chemicko-technologické oprávnění uskutečňovat studijní 
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program Chemie a technologie papíru a celulózových materiálů na dobu 10 let. Místopředsedkyně RVH 
nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 4.2: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 12. září 2022, v souladu s čl. 20 odst. 3 písm. a) 
Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 8 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla 
o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijnímu programu podané dne 8. srpna 2022, číslo 
FCHT/2022/157/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace akademicky zaměřenému navazujícímu magisterskému studijnímu 
programu Chemie a technologie papíru a celulózových materiálů se standardní dobou studia 2 roky, 
formou studia prezenční, zařazenému ve smyslu § 44a zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách 
a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, 
do oblasti vzdělávání Chemie, pro uskutečňování Fakultou chemicko-technologickou Univerzity 
Pardubice, a to na dobu 10 let, tedy do 12. září 2032.  
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
4.3 Žádost o vnitřní akreditaci bakalářského studijního programu Laboratorní diagnostika 
ve zdravotnictví (FCHT/2022/156/1)  
Prof. Molková přizvala k jednání RVH zástupce Fakulty chemicko-technologické, proděkana pro vědu 
a rozvoj, prof. Mošnera, a zpravodaje technické odborné komise, dr. Němce. Prof. Mošner představil 
profesně zaměřený kombinovaný studijní program Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví a zdůraznil 
jeho význam ve struktuře nabízených programů fakulty. Dr. Němec stručně shrnul hlavní body všech 
posudků a závěry jednotlivých hodnotitelů. Předsedkyně humanitní odborné komise, prof. Lenderová, 
přiblížila průběh projednávání žádosti v odborné komisi a seznámila přítomné se stanoviskem odborné 
komise a návrhem nápravného opatření.  
Bylo konstatováno, že předkládaná žádost o vnitřní akreditaci studijního programu Laboratorní 
diagnostika ve zdravotnictví dokládá soulad studijního programu s posláním a se strategickým 
záměrem Univerzity Pardubice a Fakulty chemicko-technologické a splňuje požadavky standardů. 
K bodu jednání byla otevřena diskuze. Prof. Čapek zmínil pravděpodobnou výši koeficientu 
ekonomické náročnosti tohoto studijního programu, prof. Molková upozornila na nutnost doložit 
smlouvy s externími pracovišti zajišťujícími odbornou praxi. Na základě veškerých přednesených 
podkladů se RVH usnesla udělit Fakultě chemicko-technologické oprávnění uskutečňovat studijní 
program Laboratorní diagnostika ve zdravotnictví na dobu 10 let s nápravným opatřením. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 4.3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 12. září 2022, v souladu s čl. 20 odst. 3 písm. a) 
Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 8 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla o 
stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijnímu programu podané dne 2. srpna 2022, číslo 
FCHT/2022/156/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace bakalářskému profesně zaměřenému studijnímu programu Laboratorní 
diagnostika ve zdravotnictví se standardní dobou studia 3 roky, formou studia prezenční, zařazenému 
ve smyslu § 44a zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon 
o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, do oblastí vzdělávání Zdravotnické obory a Chemie, 
pro uskutečňování Fakultou chemicko-technologickou Univerzity Pardubice, a to na dobu 10 let, tedy 
do 12. září 2032 s nápravným opatřením do 30. listopadu 2022. 
Hlasování: 7 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

Jednání opustil prof. Čapek. 
 
4.4 Žádost o vnitřní akreditaci navazujícího magisterského studijního programu Organické povlaky 
a nátěrové hmoty (FCHT/2022/158/1)  
Prof. Molková uvítala na jednání RVH zástupce Fakulty chemicko-technologické, proděkana pro vědu 
a rozvoj, prof. Mošnera, garantku studijního programu, prof. Kalendovou a zpravodaje technické 
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odborné komise, dr. Němce. Prof. Kalendová představila přítomným základní koncepci studijního 
programu, prof. Mošner její vyjádření doplnil. Stanovisko zpravodaje k předkládané žádosti přednesl 
dr. Němec, prof. Molková stručně shrnula závěry technické odborné komise. 
Bylo konstatováno, že předkládaná žádost o vnitřní akreditaci studijního programu Organické povlaky 
a nátěrové hmoty dokládá soulad studijního programu s posláním a se strategickým záměrem 
Univerzity Pardubice a Fakulty chemicko-technologické a splňuje požadavky standardů. K bodu jednání 
byla otevřena diskuze, která byla zaměřena především na plánovaný počet studentů a personální 
zabezpečení studijního programu. Na základě veškerých přednesených podkladů se RVH usnesla udělit 
Fakultě chemicko-technologické oprávnění uskutečňovat studijní program Organické povlaky 
a nátěrové hmoty na dobu 10 let. Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 4.4: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 12. září 2022, v souladu s čl. 20 odst. 3 písm. a) 
Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 8 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla 
o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijnímu programu podané dne 8. srpna 2022, číslo 
FCHT/2022/158/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace akademicky zaměřenému navazujícímu magisterskému studijnímu 
programu Organické povlaky a nátěrové hmoty se standardní dobou studia 2 roky, formou studia 
prezenční, zařazenému ve smyslu § 44a zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně 
a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, do oblasti 
vzdělávání Chemie, pro uskutečňování Fakultou chemicko-technologickou Univerzity Pardubice, 
a to na dobu 10 let, tedy do 12. září 2032. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
4.5 Žádost o vnitřní akreditaci navazujícího magisterského studijního programu Technologie výroby 
a zpracování polymerů (FCHT/2022/159/1)  
K jednání RVH se připojili zástupce Fakulty chemicko-technologické, proděkan pro vědu a rozvoj, 
prof. Mošner a zpravodaj technické odborné komise, dr. Němec. Prof. Mošner seznámil přítomné členy 
se základní koncepcí předkládaného studijního programu Technologie výroby a zpracování polymerů, 
přiblížil specifika personálního zabezpečení studijního programu a potvrdil soulad se strategickým 
záměrem fakulty. Stanovisko zpravodaje přednesl dr. Němec, prof. Molková přednesla závěrečné 
stanovisko technické odborné komise. 
Bylo konstatováno, že předkládaná žádost o vnitřní akreditaci studijního programu Technologie výroby 
a zpracování polymerů dokládá soulad studijního programu s posláním a se strategickým záměrem 
Univerzity Pardubice a Fakulty chemicko-technologické a splňuje požadavky standardů. K bodu jednání 
byla otevřena diskuze. Na základě veškerých přednesených podkladů se RVH usnesla udělit Fakultě 
chemicko-technologické oprávnění uskutečňovat studijní program Technologie výroby a zpracování 
polymerů na dobu 10 let. Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 4.4: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 12. září 2022, v souladu s čl. 20 odst. 3 písm. a) 
Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 8 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla 
o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijnímu programu podané dne 8. srpna 2022, číslo 
FCHT/2022/159/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace akademicky zaměřenému navazujícímu magisterskému studijnímu 
programu Technologie výroby a zpracování polymerů se standardní dobou studia 2 roky, formou studia 
prezenční, zařazenému ve smyslu § 44a zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně 
a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, do oblasti 
vzdělávání Chemie, pro uskutečňování Fakultou chemicko-technologickou Univerzity Pardubice, 
a to na dobu 10 let, tedy do 12. září 2032.  
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
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5. Projednání návrhu žádosti o akreditaci NAÚ bakalářského profesně zaměřeného studijního 
programu German for Professional Practice Fakulty filozofické. 
Prof. Molková přivítala na jednání RVH zástupce Fakulty filozofické, děkana doc. Kubeše a garantku 
předkládaného studijního programu German for Professional Practice, dr. Jaklovou a požádala 
je o stručné představení studijního programu. Doc. Kubeš vysvětlil přítomným členům důvody 
pro rozšíření nabídky portfolia studijních programů, koncepci studijního programu a souvislosti 
se strategií fakulty. Dr. Jaklová vyjádření děkana doplnila o charakteristiku specifik předkládaného 
studijního programu. Prof. Lenderová, předsedkyně odborné komise, představila přítomným členům 
hlavní body posudků dvou interních hodnotitelů. K bodu jednání byla otevřena diskuze, do které 
se zapojili všichni členové RVH. Diskutována byla především problematika zaměření studia, znění 
profilu absolventa a jeho návaznost na obsah předmětů, požadavky na jazykové kompetence uchazečů 
a další připomínky obou hodnotitelů.  
V uzavřené diskuzi přítomní členové konstatovali nutnost rozsáhlejší úpravy předkládané žádosti. 
Projednávání žádosti bude přerušeno a vedení fakulty bude vyzváno k úpravě žádosti o akreditaci NAÚ. 
Prof. Molková nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice dne 12. září 2022, v souladu s ustanovením čl. 20 odst. 
3 písm. b) Statutu Univerzity Pardubice ve spojení s čl. 14 odst. 17 Akreditačního řádu Univerzity 
Pardubice, současně s výzvou k odstranění nedostatků podané žádosti rozhodla takto:  
Řízení ve věci žádosti Fakulty filozofické Univerzity Pardubice, č.j. FF/2022/153/1, ze dne 11. července 
2022, o schválení záměru předložit akreditačnímu úřadu žádost o akreditaci bakalářského profesně 
zaměřeného studijního programu German for Professional Practice se standardní dobou studia 3 roky, 
formou studia prezenční, zařazeného ve smyslu § 44a zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách 
a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, 
do oblasti vzdělávání Filologie, se přerušuje na dobu jeden měsíc od doručení tohoto usnesení. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
6. Projednání kontrolní zprávy k institucionální akreditaci Univerzity Pardubice za oblast vzdělávání 
Historické vědy. 
Prof. Molková shrnula zadání kontrolní zprávy k institucionální akreditaci pro oblasti vzdělávání 
Historické vědy. Členové RVH měli znění kontrolní zprávy k dispozici k prostudování na úložišti RVH. 
K bodu jednání proběhla diskuze.  
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 4a:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice bere na vědomí předloženou podobu kontrolní zprávy 
k žádosti o udělení institucionální akreditace Univerzitě Pardubice za oblast vzdělávání Historické vědy 
a postoupí kontrolní zprávu Národnímu akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
7. Vnitřní hodnocení kvality studijních programů UPCE. 
Prof. Molková představila přítomným členům změny v nastavení procesu vnitřního hodnocení kvality 
studijních programů. Navrhované změny byly prodiskutovány. V souvislosti s procesem vnitřního 
hodnocení kvality studijních programů byly přítomné předsedkyně odborných komisí požádány 
o zaslání požadavků na navýšení členů odborných komisí (počet a odbornost). Následně budou děkani 
jednotlivých fakult vyzváni k navržení nových členů odborných komisí RVH. Po jmenování nových členů 
odborných komisí budou zorganizovány informační schůzky k zajištění procesu vnitřního hodnocení 
kvality studijních programů a dalších činností odborných komisí. 
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8. Změny v metodických materiálech Národního akreditačního úřadu. 
Prof. Molková upozornila na změny ve vedení Národního akreditačního úřadu a informovala o změnách 
metodických materiálů pro akreditace studijních programů a habilitačních a jmenovacích řízení. 
Veškeré nové materiály jsou k dispozici na intranetových stránkách RVH. Na změny byly fakulty 
upozorněny bezprostředně po schválení v červenci 2022. Veškeré žádosti je nyní třeba zpracovávat 
do inovovaných formulář. V průběhu podzimu bude upraven také systém pro vyplňování akreditačních 
formulářů AKRES. 
 
9. Různé. 
Prof. Molková informovala o přípravě centrálního rozvojového projektu MŠMT pro rok 2023, 
který se bude zabývat činností rad pro vnitřní hodnocení, sdílením zkušeností a inovací rozhodovacích 
procesů. Přítomní členové byli zároveň seznámeni s průběžnými výstupy centrálního rozvojového 
projektu MŠMT pro rok 2022, jehož hlavním řešitelem je Univerzita Karlova a který se zabývá formami 
výuky a zajištěním jejich kvality.  
Prof. Molková dále upozornila na zpětvzetí žádosti o akreditaci NAÚ studijního programu Organizace 
a řízení ve zdravotnictví, který měl být uskutečňován Univerzitou obrany ve spolupráci s Fakultou 
zdravotnických studií UPCE. Prof. Molková navrhla projednání připomínek hodnotící komise NAÚ 
a jejích zpravodajů na některém z příštích jednání RVH, vedení FZS bude osloveno s požadavkem 
o doložení naplnění NAÚ zmiňovaných standardů u studijního programu Organizace a řízení 
ve zdravotnictví akreditovaného v rámci institucionální akreditace v roce 2021. 

8. Závěr. 
Prof. Molková poděkovala členům RVH za účast na jednání, připomněla datum příštího jednání 
10. října 2022 a ukončila zasedání.  
 
 
 
 

Pardubice dne 12. září 2022 
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